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إعلان فتح تحديد الرغبات لطلاب وطالبات الإمتياز المتوقع تخرجهم نهاية الفصل 

 م.١٩/٠١/٢٠٢٥ من تاريخ ابتداءً  م ٢٠٢٥-٢٠٢٤الدراسي الثاني للعام الأكاديمي 
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إعلان فتح تحديد الرغبات لطلاب وطالبات الإمتياز المتوقع تخرجهم 

من   ابتداءً  م ٢٠٢٥-٢٠٢٤الأكاديمي  نهاية الفصل الدراسي الثاني للعام

 .م١٩/٠١/٢٠٢٥ تاريخ

بفتح التسجيل لرغبات الامتياز لطلاب بالكلية إدارة التدريب والامتياز تعلن 

للعام الأكاديمي  المتوقع تخرجهم نهاية الفصل الدراسي الثاني  البكالوريوس و طالباتو 

الذاتية)  (الخدمات  ERMS على نظامم نرجو منك عزيزي الطالب/ة الدخول ٢٠٢٤/٢٠٢٥-هـ ١٤٤٦

 م٠١/٢٠٢٥/ ٢٣تاريخ  م حتى١٩/٠١/٢٠٢٥وتحديد الرغبات ابتداء من تاريخ   

  :متيازالإ تسجيل رغبات شروط 

 يسمح بتغيير او تعديل الرغبات بعد التسليم. لا -

 بوجود عذر قهري. يمنع تغيير مكان التدريب الا -

 . ضرورة عمل التطعيمات اللازمة -

 . سارية المفعول )BLSرخصة ( -
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The Training and Internship Affairs Directorate is pleased to inform that 

registration for preferred selection for the internship program is now 

available for Bachelor students who are expected to graduate by the end of 

the second semester of Academic Year 1446 AH - 2024/2025 AD. 

Dear students, please check in to the ERMS system between January 19 and 

January 23, 2025, and select your preferences. 

 

conditions when registering your Please adhere to the following 

internship preferences: 

- Changes or modifications to the preferences will not be allowed after 

submission. 

- Changing the internship location is only permitted with a valid 

compelling reason. 

- It is mandatory to complete the required vaccinations. 

- A valid Basic Life Support (BLS) license is required. 


